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  21.9.22 ישיבת ועדפרוטוקול 
  

  21.9.22תאריך: 

  20:30שעה: 

  . משרדי הועד מיקום: 

  רן פינקשלטיין, נמרוד זילברמן, הראל כדורי, גלעד ברודרס ,  משה עינב אבשלום כהן, : נוכחים

  לידרמן , טלי אילני, מריאלה  ערן פורת בזום: 

  עדכון בריכה: 

  הוועד ממנה צוות היגוי לבריכה במטרה להציג לועד את האפשרויות החוקיות להסדרת הבריכה. 

  לאחריה יעדכן הצוות את הוועד באפשרויות.   26.10.22פגישה תתקיים ב  

  לצוות נצרף תושב.ת בעל רקע מקצועי בכלכלה והתאגדויות

  צוות מריאלה ונמרוד. להתנדבו  

  נמרודת ההיגוי: מריאלה, ו ט הסדרה חוקית של הבריכה לצמי בעד לקבל את ההצעה למנד: הצבעה
  ויפעת? 

  6בעד 

  2נמנעו 

  ההחלטה עברה

  מכתב צימרים והסדרת המתווה: 

אבשה  באחריות  – המיועדים לראש המועצה ולתשובים  מכתבים בנושא הצימרים  2במייל מוכנים 
  לעדכן ולשלוח. 

  תכנון מתחם ספורט: 

לתוכנית בינוי מפורטת. עדכון  משיך יפעת עדכנה כי יש התקדמות לפרוגרמה ובמידת הצורך נ
  התקדמות בישיבה הבאה 

  ממשק טיילות 

  מספר מוקדים נשארו ללא טיפול לשביעות רצוננו: מהועד מוטרד 

  יש לדאוג לפתרון מקובל על הועד. מי? מתחזוקת הטיילות באחריות ותקצוב 

וועד באחריות  לדעת ה  ?כיצד בא לידי ביטוי בתוכנית עבודה של שפ"ה ותקציב –  קיון הטיילותינ
    היישוב בפועל יש לדאוג להחזר ושיפוי תקציבי ולהטמיע התוכנית העבודה.

  שילוט לשירותים שבכניסה לחלקת הקבר והסדרת החנייה מול הסמינר. 

  (לא נקבע נציג ועד לטיילות)  הסדרת חניה באזור ביס"ש. 

  ותעדכן.  מהנדס המועצה  יפעת תכתוב לאורן  החלטה לביצוע: 
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  פינקלשטיין   ןר - בטיחות בדרכים 

  תושבים מבוגרים, ילדים ונער נוהגים לרכב על הכביש למרות שיש שביל רכיבה מוסדר. 

מציע לעשות טיפול מערכתי: מול הבית ספר (דנה מאיר) מול הבלתי פורמלי (אסף) ולתגבר שילוט  
  להעלאת מודעות לסכנות, סט לאט וכד'.  

  לנושא  לביצוע: רן יזמן פגישה ייעודית

  רן פינקלשטיין – גני המדרשה 

על מנת לא לגרוע  , משפחות בחרו שלא לשלם לסייעת נוספת (תשלום רשות מול המפעיל) 10השנה 
ות ובערבי חג,  קיבצון הציע מתווה של צמצום בימי שישי של צו ,  צוות העובדים את הסייעת הנוספתמ

  ארבע ההורים מביאים.  כך יוכל לשמור על איזון מספרי בין צוות לילדים. ארוחת 

₪   10,000נות חשמל והמים + ו₪ לשלם את חשב 53,000הועד משתתף מתקציב השוטף ב 
  רך בעיבוי משחקים וכדומה.  לחלוקה לתגבור לגנים לפי צו 

  שנה הבאה הערכות תהיה שונה.

  אש"ח   150גן יעלים עולה למליאה לשיפוץ של 

  הראל ואבשה  – השקייה בלב היישוב וילות 

משיחות שבילים בין עובדי הגינון לחברי הועד עושה רושם כי ככל הנראה הסיבה שהעצים באזור  
העצים הקרובים לראש   .השקייה זה בגלל המרחק מראש השקייה  הוילות לא מקבלים מספיק 

  ..קייה מקבלים מספיק מים בזרם אבל הרחוקים לאהשה

  ויעשה סיור.  פורום שתיל יתנו הצעת  מחיר לשדרוג מערכת ההשקייה 

  

  

  כתבה: יפעת וגנר 


